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PvdA 

PvdA vraag 1 Algemeen 
De indicatoren zijn op deze manier weinig informatief. Het in een context plaatsen, 
bijvoorbeeld vergelijken met vorige jaren, met andere gemeenten in de regio en/of 
vergelijkbare gemeenten verbetert dit. 
1. Kan het college de Programmabegroting 2020 zodanig aanvullen dat de indicatoren een 

grotere informatiewaarde krijgen? 

ANTWOORD 
1. Zoals reeds in hoofdstuk 1 (Algemene financiële beschouwingen) van de begroting 2019 

staat vermeld wordt ook door de VNG en het ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties (BZK) onderkend dat de beleidsindicatoren niet goed aansluiten op 
de wensen in de praktijk en dat bepaalde indicatoren ook verbeterd kunnen worden. 
Hiervoor zou een plan van aanpak worden opgesteld. Tot op heden is hierover geen 
nadere informatie. 

Wel wordt verwacht dat medio 2019 de commissie BBV (Besluit begroting en 
verantwoording) een notitie 'prospectief inzicht' te publiceren. Deze notitie wordt 
uitgebracht ter ondersteuning van gemeenteraden (of leden van het Algemeen Bestuur) 
om hun autorisatiefunctie op een adequate wijze toe te passen. Voor beter meerjarig 
financieel inzicht zijn de onderdelen 'structurele en incidentele baten en lasten', 
meerjarenraming, kengetallen en beleidsindicatoren, resultaatbestemming en 
geprognosticeerde balans van belang. De relatie tussen deze onderdelen wordt in deze 
notitie verder uitgewerkt. 

Ter verbetering van de informatiewaarde van de huidige indicatoren zullen in de 
begroting 2020 in ieder geval ook de kengetallen worden gepresenteerd zoals deze in de 
jaarrekening 2018 stonden opgenomen, waardoor inzicht komt in het verloop van de 
cijfers. 

Groenlinks 

Groenlinks vraag 3 Algemeen 
Hoe ver zijn de plannen voor het installeren van een kinderburgemeester en/of een 
jongerenraad? 

ANTWOORD 
In de vergadering van de commissie ABM van 24 januari jl. is de notitie besproken voor het 
proces van de invulling van burgerparticipatie. In de notitie wordt onder punt 5, dat handelt 
over de "Uitgangspunten burgerparticipatie", onder nummer 18 vermeldt: "Om jongeren te 

3 



Zaak- en documentnummer: Z.093698 / D.894171

Ontvangstdatum:  - Verzenddatum:

betrekken bij de gemeente starten we met de werving van een kinderburgemeester. Via deze 
kinderburgemeester participeert de jeugd." 
In die ABM-vergadering werd door enkele fracties vraagtekens geplaatst bij nut/noodzaak 
van een kinderburgemeester en/of kinderraad, terwijl een andere fractie zich weer 
enthousiast toonde. De commissiebehandeling wat dit punt betreft werd afgesloten met de 
opmerking van de wethouder, dat het college de beslissing of er een kinderburgemeester 
en/of kinderraad moet komen, overlaat aan de raad. Het is dus aan de raad zich hierover uit 
te spreken. 
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Programma: Algemeen Bestuur en dienstverlening 

PvdA 

PvdA vraag 2 Ontwikkeling en knelpunten punt 3. 
Vanaf wanneer zal de participatieladder richting onze inwoners in de praktijk en eenduidig, 
dus voor alle participatietrajecten, toegepast worden? 

ANTWOORD 
De participatieladder is beschikbaar. Dit jaar kijken we in gesprekken rondom 
projecten/activiteiten naar bruikbaarheid. Daarbij is vooral het afwegingskader van belang 
(afwegingskader burgerparticipatie van ProDemos httDs://www.Drodemos.nl/wp-
content/uploads/2016/04/Schema-burqerparticipatie-zp.pdf). In de evaluatie van december 
2019 stellen we vast of de ladder en het afwegingskader voldoende houvast bieden om de 
trede en de verwachtingen van alle partijen helder te hebben. Dit nemen we dan ook mee in 
een participatieparagraaf in college-Zraadsvoorstellen: vooraf en als rapportage achteraf. 

PvdA Technische vraag 1 - Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1. 
Wat zijn klantreizen? 

ANTWOORD 

Een klantreis is de reis die iemand aflegt langs organisaties en diensten nadat hij/zij een 
(levens-) gebeurtenis, zoals een geboorte of verhuizing, heeft meegemaakt. Door een 
klantreis te doorlopen wordt duidelijk hoe de dienstverlening vanuit het perspectief van 
inwoners en ondernemers het best ingericht kan worden. Een klantreis geeft daarmee zicht 
op verbeteringen. 

GroenLInks 

GroenLinks vraag 1 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3. 
1. Welke concrete experimenten lopen er nu in het kader van burgerparticipatie? 
2. Welke experimenten zijn gepland voor de resterende periode van 2019? We zien er 

graag een overzicht van. 

ANTWOORD 
1. Burgerparticipatie is geen doel, maar een middel. We laten de experimenten daarom 

aansluiten bij projecten/activiteiten die gaande zijn. Voorbeelden: 
Inzet maptionnaire als tooi voor het mobiliteitsplan 
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- Gebruik van wooclap bij de inrichting van het Bad Vilbelpark. Via wooclap kunnen 
mensen via hun smartphone hun mening geven. 
Nieuwe Bussummerweg 

- Ondersteuning buurtinitiatief 1276 
Kustvisie: een uitgebreid participatietraject, waarbij wij ons door Okra laten 
ondersteunen 
Haardstedelaan, waarbij vanaf een eerste bijeenkomst, het eerste ontwerp tot het 
definitief ontwerp de bewoners betrokken waren via een klankbordgroep. 
Beleidsplan sociaal domein, dat tot stand is gekomen via gesprekken met 
gebruikers. 

- Wijkaanpak Stad en Lande (routekaart naar aardgasvrije toekomst): met 
bewonersavonden, klankbordgroepbijeenkomsten, inzet burgerpanel en 
trainingen voor energieambassadeurs. 

2. De uitkomsten van burgerpanel gaan we vooral gebruiken om de tweede helft van 2019 
concreet in te vullen. Ook richten we ons op duiding van initiatieven. 

GroenLinks vraag 2 Prestaties reguliere taken punt 3. 
We zien nu de planning voor 2020. Ook voor 2019 zijn twee wijkavonden opgenomen in de 
begrotingsplannen, maar die zijn nog niet gepland. 
Wat is de reden dat deze wijkavonden voor 2019 nog niet gepland zijn? 

ANTWOORD 
De wijkavonden van 2019 staan in het teken van burgerparticipatie in aanwezigheid van 
raadsleden. Deze vinden plaats in het najaar. Qua opzet moet u denken aan de avonden die 
we hebben georganiseerd rondom de arhi-procedure. 

Christenunie 

CU vraag 1 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2. 
Het college leunt voor versterken van de regionale bestuurskracht vooral op de RSA en lijkt 
zelf geen pro-actieve houding aan te nemen. 
Welke actie onderneemt het college zelf om de regionale bestuurskracht te versterken? 

ANTWOORD 
Het is jammer dat de indruk ontstaat dat het college geen pro-actieve houding aanneemt. De 
keuze om via de weg van de RSA de regionale bestuurskracht te versterken is juist een 
bewuste keuze. Ons college kiest niet voor eigen 'proefballonnetjes' in dit kader, maar ziet 
de totstandkoming van de RSA als de geëigende manier om alle raden aan de voorkant van 
het proces te betrekken bij de inhoudelijke opgaves die regionaal spelen. Het is onze 
overtuiging dat de regionale bestuurskracht zich moet bewijzen via de weg van de inhoud. 
De opstelling van uw raad is daarin essentieel. 
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CU vraag 2 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3. 
Deze evaluatie is toch al afgerond. Waarom wordt zo lang gewacht met een definitief 
voorstel? 

ANTWOORD 
Volgens de planning in het voorstel "Leren door doen" is de eindevaluatie in december 2019. 
Daarna volgt een definitief voorstel. 

WD 

WD vraag 1 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
1. Wat zijn de concrete prestaties die we van de gemeente op dit gebied kunnen 

verwachten? 
2. Wat merkt de burger er van? 
3. Wordt het bijv. makkelijker om digitaal zaken te doen met de gemeente? 
4. Formulieren downloaden, vergunningen aanvragen e.d.? 

ANTWOORD 
1. We gaan wensen, verwachtingen en ervaringen rondom onze dienstverlening ophalen 

via laagdrempelige gebruikersonderzoeken, klantreizen en waarstaatjegemeente.nl. Die 
informatie hebben we nodig om onze prestaties te verbeteren. 

2. Inwoners worden bevraagd. Waar het kan stemmen we ons beleid en handelen daarop 
af. 

3. We werken toe naar een dienstverlening die uitgaat van de wensen van onze afnemers. 
Dat kan digitaal zijn. Daarnaast willen we onze dienstverlening zoveel mogelijk ontsluiten 
via mijnoverheid.nl. Dat moet het portaal worden, waar inwoners al hun zaken met en 
van de gemeente moeten kunnen vinden. 

4. Zie antwoord punt 3. 

WD vraag 2 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2. 
Er is, ook bij de Regio G&V, nog steeds sprake van een democratisch tekort. De Regio, en 
daarmee ook de RSA, zijn nog teveel een wethoudersfeestje. De raden worden nog steeds 
te laat en te summier betrokken bij de besluitvorming en de controle daarop. 
Hoe gaat het college hier verandering in brengen? 

ANTWOORD 
Over beleving valt niet te twisten ("wethoudersfeestje" kan ook worden uitgelegd als: de 
colleges zijn in control), maar het signaal is enerzijds zorgelijk en anderzijds (blijkens 
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meerdere onderzoeken onder raadsleden) wel herkenbaar. Op 2 onderdelen kunnen we 
reageren. Allereerst heeft de Regio weinig bevoegdheden en worden bijna alle besluiten 
genomen door de individuele gemeenten; begroting en rekening alsmede zienswijzen op 
begrotingswijzigingen gaan via de raad; met raadsinformatiebrieven wordt u wekelijks op de 
hoogte gesteld. Ons college kunt u op basis hiervan altijd bevragen. 
Ten tweede zijn uw raadsambassadeurs betrokken bij het proces dat de totstandkoming van 
de RSA vormgeeft. Zowel in het najaar van 2018 als het voorjaar zijn er meerdere regiopodia 
geweest waarin ruimte was voor input op de RSA. Het college is hierbij niet betrokken 
geweest. Wel heeft het college met u een zienswijze op de toen voorliggende RSA gemaakt 
(raadsbesluit van februari 2019) en zal dit ook bij de vaststelling van de RSA doen voor de 
raadsvergadering van 11 juli a.s. In het kader van de voorgenomen evaluatie van de GR van 
de Regio nodigen we u van harte uit om voorstellen te doen over de door u geconstateerde 
tekortkomingen. 

WD vraag 3 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3. 
Er wordt veel geïnvesteerd in digitale dienstverlening. 
1. Hoe worden de analoge wensen van de inwoners, die digitaal niet mee kunnen of willen 

komen, geborgd? 
2. Hoe gaan die gehoord worden (want zij zijn nu niet betrokken in burgerpanel o.i.d.)? 

ANTWOORD 
1. Uitgangspunt blijft altijd dat ook mensen die niet in staat zijn om de digitale weg te 

bewandelen, via papier en gesprekken geholpen worden. Een telefoontje naar de 
gemeente en een afspraak is zo gemaakt. 

2. Als het gaat om bijvoorbeeld gebruikersonderzoeken: we vragen mensen die het 
gemeentehuis bezoeken om mee te doen. Daarnaast is er de Omroeper, waarmee 
mensen geïnformeerd kunnen zijn. Voor het burgerpanel is het ook mogelijk om via een 
brief met vragenlijst mee te doen. Dat hebben de deelnemers bij de start van het panel 
kunnen aangeven. 

WD vraag 4 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3. 
Burgerparticipatie: 
Hoe gaat het college effectueren dat burgers met hun ideeën bij de gemeente terecht 
kunnen? 

ANTWOORD 
De wensen daarvoor halen we op in het net plaatsgevonden onderzoek Burgerpanel en via 
de gespreksavonden over dit onderwerp. De uitkomsten daarvan nemen we mee in de 
eindevaluatie, waarna een definitief voorstel volgt. 
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WD vraag 5 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2. 
1. Welke (SMART) doelstellingen worden er meegegeven aan de nog op te richten 

permanente raadswerkgroep voor vermindering regeldruk? 
2. Wanneer is de werkgroep succesvol? 

ANTWOORD 
1. Hier is uw raad zelf mede aan zet. Qua (meetbaarheid van) doelstellingen is deregulering 

een lastig onderwerp: het gaat immers niet om het aantal bepalingen, maar om de vraag 
of die regels nuttig, nodig en handhaafbaar zijn. Zelfregulering in de samenleving kan 
een probleem soms effectiever aanpakken, hoewel ook vaak sprake is van tegengestelde 
belangen (regels die consumenten of omwonenden beschermen maar die ondernemers 
lastig vinden) etc.; per onderwerp moet dit steeds worden afgewogen. 

2. Regeldrukvermindering behoeft constant aandacht; een permanente raadswerkgroep kan 
daaraan bijdragen en is succesvol indien lokale regelgeving een welovenwogen 
instrument is dat niet verder gaat dan nodig (proportioneel, handhaafbaar en liefst met 
een zo groot mogelijk draagvlak onder de bevolking). 

WD vraag 6 Prestaties reguliere taken 
1. Is de ambtelijke organisatie voldoende toegerust om de toepassing van de Baseline 

Informatiebeveiliging Overheid (BIG) te implementeren? 
2. Zo niet, welke kosten zijn geraamd voor (externe) ondersteuning? 

ANTWOORD 
1. De Baseline Informatiebeveiliging Nederlandse Gemeenten (BIG) (die van 2013 tot en 

met 2019 geldt) en de BIG (die per 2020 geldt en waarbij 2019 het overgangsjaar is) 
verschillen in werkelijkheid niet veel van elkaar als het gaat om de controls. Het grootste 
verschil tussen de BIG en de BIG zit in de hoeveelheid maatregelen. Eind april is vanuit 
de Informatie Beveiligings Dienst de informatie m.b.t. de BIG formeel beschikbaar 
gekomen. 
De eerste stap in de implementatie is het uitvoeren van de GAP analyse. Dit geeft het 
beeld van de (nog) te implementeren maatregelen. 

2. Op basis van de resultaten van de GAP analyse kan worden bepaald welke kosten nodig 
zijn voor (externe) ondersteuning. Nu is dat nog niet bekend. 
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Programma: Openbare orde en veiligheid 

PvdA 

PvdA vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten 
Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het herijken, herinrichten en uitbreiden 
van de taken van de BOA's? 

ANTWOORD 
De Beleidsnota Boa's en het Werkplan van de Boa's 2019-2020 zijn inmiddels op 7 mei door 
ons college vastgesteld. Volgens de reguliere procedure bent u over de 
collegebesluitvorming geïnformeerd. De bijbehorende documenten zijn, zodra deze 
beschikbaar zijn, in het raadsinformatiesysteem terug te vinden in het overzicht van 
collegebesiuiten van 7 mei 2019. 

GroenLInks 

GroenLInks vraag 4 ^Beleidsdocument) 
Dierenwelzijnsbeleid 

1. Wat is de actuele status van de actualisatie van het Dierenwelzijnsbeleid? 
2. Wanneer kunnen we een voorstel verwachten? 

ANTWOORD 
1. Er wordt relevante informatie verzameld voor de actualisatie. 
2. In het 2® kwartaal 2020. 

GroenLInks vraag 5 Ontwikkelingen en knelpunten punt 6. 

1. Wat verstaat het college onder 'duurzame verbinding met lokale gemeenschappen' in 
relatie tot de melding in de zin er voor dat de aanleiding meestal van buiten komt? 

2. En wat houdt 'het zorgen voor diversiteit en een alternatief geluid wanneer het gaat om 
problematisch gedrag' in? 

3. Wilt u dit nader toelichten? 

ANTWOORD 
1. Een duurzame verbinding met en tussen lokale gemeenschappen zorgt voor een 

weerbare samenleving die tegen een stootje kan. Een vervelende gebeurtenis of 
ongewenste invloed van buitenaf heeft daarmee een minder grote impact op onze 
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samenleving waarmee we maatschappelijke onrust zo veel mogelijk proberen te 
voorkomen. 

2. In tijden van polarisatie zijn vaak enkel de extreme geluiden die de boventoon voeren. 
Daarom is het van belang om het "stille midden" meer naar voren brengen en met het 
alternatieve geluid de extremen dempen. Dat doen we door het stimuleren van een 
netwerksamenleving. 

3. Zie antwoord vraag 1 en 2. 

Christenunie 

CU vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten punt 6. 
Sociale Stabiliteit. 
In het Beleidsplan Sociaal Domein 2019- 2022 is hier nauwelijks ruimte voor gecreëerd, 
alleen in de zin van 'Ruimte voor (religieuze) minderheden'. 
Hoe ziet u in dit geval de verbinding tussen deze beleidsvelden? 

ANTWOORD 
Het integraal veiligheidsplan 2019 - 2022 is tot stand gekomen in afstemming met de 
organisatieonderdelen Sociaal Domein. Op dit moment wordt in samenwerking met het 
sociaal domein uitvoering gegeven aan de ambities voor het onderdeel sociale stabiliteit. Het 
klopt dat deze uitwerking niet is opgenomen in het beleidsplan Sociaal Domein. Dat geldt 
echter voor meer onderwerpen. Het beleidsplan is een kaderstellende nota, waarbij het 
versterken van de sociale basis en het betrekken van kwetsbare inwoners belangrijke 
uitgangspunten zijn. 

CU vraag 4 Ontwikkelingen en knelpunten punt 7. 
Groei andere vormen van extremisme. 

1. Zijn er concrete aanwijzingen die extra aandacht in Huizen rechtvaardigen? Zo ja, 
dan zien wij graag enkele voorbeelden benoemd. 

Bij ditzelfde punt ontbreekt een verwijzing naar de mogelijke terugkeer van jihadstrijders. 
2. Waarom wordt dat niet benoemd? 

ANTWOORD 
1. In Huizen zijn al wat kleine signalen te zien in de zin van poster en stickers die door alt-

right bewegingen op straatmeubilair zijn aangebracht. Er nog geen concrete voorbeelden 
te benoemen van een grote groei. Echter zien we in het algemeen in Nederland wel een 
groei waar we ons preventief op lokaal niveau op dienen voor te bereiden. 

2. Terugkeerders vallen onder de persoonsgerichte aanpak van extremisme. 
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CDA 

CDA vraag 1 Algemeen 
Digitale veiligheid: 
In het programma openbare orde en veiligheid wordt terecht veel aandacht besteed aan de 
fysiek veiligheid in de gemeente Huizen. Het CDA Huizen vindt dat de digitale veiligheid van 
inwoners ook een publieke zaak gelet op de grote impact van "digitale criminaliteit" op levens 
van inwoners. 

1. Kan het college aangeven welke rol zij hierin ziet voor de gemeente? 
2. Wat zij van inwoners zelf verwacht? 
3. En op welke wijze dit wordt bekendgemaakt? 

ANTWOORD 
1. Digitale criminaliteit kan in twee categorieën worden ingedeeld. 

a. Cybercrime: hierbij gaat het om misdaad gepleegd met ICT, gericht op ICT. Het 
strafbare feit wordt dus gepleegd met een computer, smartphone, smartwatch of 
tablet (producten waar een processor in zit). Cybercrime voorbeelden zijn 
hacking, DDoS-aanvallen, ransomware, virussen, malware, enzovoort. Politie en 
Openbaar Ministerie hebben cybercrime als een van de prioriteiten aangemerkt, 
met de daarbij behorende capaciteit tot gevolg. 

b. Criminaliteit gepleegd met behulp van computers: zoals oplichting, diefstal of 
heling gepleegd op of met behulp van het internet. 

Voor beide vormen van digitale criminaliteit geldt dat voor de gemeente voornamelijk een 
rol is weggelegd in het kader van de preventie. Goede voorlichting en het creëren van 
bewustwording bij inwoners en ondernemers is van cruciaal belang bij het voorkomen 
van digitale criminaliteit. Hierbij sluit Huizen aan bij de regionale ontwikkelingen. 
Daarnaast maken politie. Openbaar Ministerie en gemeente gebruik van het Digitale 
Opkoop Register (DOR). Met behulp van dit digitale register kan diefstal en heling, 
eventueel gepleegd met behulp van het Internet, worden tegengegaan en aangepakt. 

2. Inwoners kunnen veel doen ter voorkoming van digitale criminaliteit. Zij kunnen hun eigen 
ICT producten beschermen tegen cybercrime en het is van belang dat de inwoners zich 
bewust zijn van de gevaren van het internet. Dat geldt ook voor misdrijven die gepleegd 
worden op of met behulp van het internet. Als inwoners zich wapenen tegen deze 
vormen van criminaliteit kan dit bijdragen bij het voorkomen van slachtofferschap. 

3. Naast de landelijke preventiecampagnes zorgt de gemeente voor voorlichting via social 
media en de veiligheidskrant. Daarnaast worden er aan ondernemers presentaties en/of 
workshops gegeven die kunnen bijdragen aan bewustwording bij de ondernemers, maar 
die ook handvatten bieden om ondernemers te beschermen tegen cybercrime. 
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CDA vraag 2 Ontwikkelingen en knelpunten punt 7. 
"Met het wegvallen van de terroristische organisatie IS in Syrië en Irak lijkt de dreiging 
verminderd." 
Het CDA huizen onderschrijft deze zienswijze ten dele aangezien de kans aanwezig is dat 
inwoners die zich hebben aangesloten bij IS terugkeren naar Nederland. 
Kan het college aangeven of en hoeveel inwoners van de gemeente Huizen afgereisd zijn 
naar Syrië om zich daar aan te sluiten bij IS en mogelijk weer terugkeren? 

ANTWOORD 
De voorbereiding op eventuele terugkerende uitreizigers heeft nadrukkelijk de aandacht van 
het college. Dit valt onder de persoonsgerichte aanpak van extremisme. Een voorbeeld 
daarvan is het opstellen van terugkeerplannen voor minderjarigen. Dat doen we samen met 
de Raad van de Kinderbescherming en het OM. Het terugkeerplan is niet gericht op het 
terughalen van mensen uit (voormalige) strijdgebieden, maar richt zich op het klaarzetten 
van alle mogelijke zorg en justitiële maatregelen voor het moment dat men zich aan de grens 
meldt. Vanwege de herleidbaarheid op personen wordt niet gecommuniceerd over cijfers. 

WD 

WD vraag 7 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3. 
De BOA kan meer dan nu een bijdrage leveren aan de veiligheid in Huizen. Dat is nodig in 
de wijken, omdat de politie nu andere prioriteiten heeft. De BOA kan effectiever optreden als 
zijn training en bevoegdheden worden verbeterd. Mogelijk ook door verbetering van zijn 
uitrusting met bijv. steekvesten, handboeien e.d. 
Waarom staat hierover niets in de programmabegroting? 

ANTWOORD 
Het betreft hier de programmabegroting voor 2020. Conform planning in het Integraal 
Veiligheidsplan, door de raad vastgesteld op 7 februari 2019, zijn het BOA-beleidsplan en 
het Werkplan 2019-2020 op 7 mei jl. door B&W vastgesteld. Volgens de reguliere procedure 
bent u over de collegebesluitvorming geïnformeerd. De bijbehorende documenten staan in 
RIS. 

WD vraag 8 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 4. 
Het spreekt ons aan dat er veel meetbare doelstellingen genoemd staan onder de prestaties 
op het gebied van jeugd en veiligheid. Helaas lezen we steeds vaker over mishandeling en 
geweldsdelicten, wat het gevoel geeft dat de ernstige vormen van overlastgevend of 
crimineel gedrag toenemen. Een zorgelijke ontwikkeling. 
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1. Welke aandacht of prioriteit krijgen (het voorkomen en hard aanpakken van) deze 
misdrijven? 

2. Zijn de boa's en wijkagenten goed (genoeg) uitgerust om effectief een vuist te maken 
tegen deze ontwikkeling? 

3. Hebben we voldoende boa's en agenten? 
4. Welke doelstelling wordt hier aan meegegeven? 

ANTWOORD 
1. Geweldsmisdrijven (voorkomen/oplossen) zijn een prioriteit van de politie en het 

tegengaan van overlast is dat ook. Hierin vervult de gemeente ook een grote, preventieve 
rol. Hiertoe wordt integraal samengewerkt met politie, inwoners, ondernemers, 
jongerenwerk, corporatie, scholen etc. 

2. De Boa's zijn goed genoeg toegerust om hun werk te doen. Dit geldt ook voor de politie. 
3. Genoeg hangt vooral af van de doelen en ambities die worden nagestreefd. Dat is voor 

de boa's inmiddels vastgelegd in de Nota van beleidsuitgangspunten en het nieuwe 
uitvoeringsprogramma. 

4. De doelstellingen en ambities voor de boa's zijn (vastgelegd in de beleidsnota): 

Doelen 
De te behalen doelstellingen van het Integraal Veiligheidsbeleid waar met de verbetering en 
uitbreiding van toezicht en handhaving een bijdrage aan geleverd wordt, zijn: 

• 85% van de inwoners voelt zich in 2022 veilig in Huizen. Deze doelstelling staat in het 
Coalitieakkoord en is dé ambitie van het IVP 2019-2022. 

• Er zijn in 2022 minder jeugdoverlastmeldingen bij de politie dan in 2018 (217). 

• Er zijn in 2022 minder aangiften vernielingen bij de politie dan in 2018 (253). 

• Schadebedrag voor gemeente tijdens jaarwisseling handhaven op of onder het (lage) 
niveau van 2017-2018 (< € 7.000,-). 

Eind 2019 staat er een boa-team dat als volgt omschreven kan worden: 

Een boa-team dat op professionele wijze zijn werk verricht in de Huizer samenleving: 
zichtbaar, aanspreekbaar en duidelijk. Handhavend en vriendelijk. De boa's weten welke 
norm ze handhaven en waar bestuurlijk de prioriteiten liggen. 
De boa's werken zoveel mogelijk op straat, in de openbare ruimte, en weten waar ze 
zorgelijke signalen over criminaliteit of sociale problematiek kunnen neerleggen. Ook zijn de 
boa's goed op de hoogte van de sociale kaart van Huizen en kunnen ze inwoners wijzen op 
alternatieven of handelingsperspectief. Zij onderhouden op operationeel niveau hun eigen 
netwerk met wijkagenten, jongerenwerkers, winkeliers, scholen, wijkcentra. Jeugd Preventie 
Team en inwoners. De coördinator zorgt voor begeleiding (ook on-the-job) en eenduidigheid 
en uniformiteit in het optreden van de teamleden. 
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WD vraag 9 Algemeen Beleidsnota 
Wordt het Actieprogramma Veiligheid 2019-2020 nog met de raad gedeeld en wanneer? 

ANTWOORD 
De vaststelling van het actieprogramma betreft een collegebevoegdheid. Na vaststelling door 
ons college wordt het actieprogramma uiteraard gedeeld met de raad. 

WD vraag 10 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
Veiligheidsgevoel: 

1. Welke concrete maatregelen staan het college voor ogen om het veiligheidsgevoel van 
burgers te vergroten? 

2. Is de discrepantie tussen de actuele veilheidscijfers en het veiligheidsgevoel niet mede te 
verklaren uit een gebrek aan aangiftebereidheid? 

ANTWOORD 
1. De ambitie van het Integraal Veiligheidsplan (IVP) 2019-2022 is om te zorgen dat in 2022 

ten minste 85% van de Huizers zich veilig voelt in de eigen woonomgeving. Deze ambitie 
vormt bij alle 6 veiligheidsthema's uit het IVP het uitgangspunt. Bij alle aanpakken binnen 
de veiligheidsthema's wordt bezien hoe die aanpak kan bijdragen aan het verbeteren van 
de veiligheidsgevoelens van de burgers. Daarnaast worden er concrete maatregelen 
genomen: 

a. Communicatie over veiligheid is cruciaal. We gaan daarom meer vertellen over al 
die inspanningen van politie, gemeente en andere betrokkenen voor de veiligheid 
van onze inwoners. We moeten beter laten zien wat we doen en wat dat oplevert. 
Van tellen naar vertellen; 

b. Bij de aanpak van ernstigere vormen van overlastgevend of bij crimineel gedrag 
staat handhavend optreden door BOA's, wijkagenten en andere politieagenten 
voorop; 

c. Er wordt twee keer per jaar een veiligheidskrant opgesteld die wordt verspreid 
onder alle inwoners; 

d. In 2019 is er een operationeel gemeentelijk BOA-team met 4 reguliere BOA's en 
2 jeugdboa's onder leiding van een coördinator handhaving; 

e. Er wordt een plan van aanpak opgesteld ter voorbereiding op de jaarwisseling 
met daarin de aanwijzing vuurwerkvrije zones, voorlichtingslessen aan scholieren, 
inhuur extra toezichthouders, afsluiten / verwijderen afvalbakken en tijdelijke 
afvalbakken winkelcentra; 

f. Er is een meldpunt overlast en een meldpunt ondermijnende activiteiten ingericht; 
g. Jongeren, ouders, buurtbewoners, buurtpreventieverenigingen en ondernemers 

worden betrokken bij de aanpak jeugdhinder en/of -overlast. Daarnaast stimuleert 
de gemeente actieve en oplettende burgers die initiatieven als 
buurtpreventieverenigingen (BPV's), Whatsapp-buurtgroepen en buurtpannels 
ontplooien; 

h. Dadergerichte aanpak van loverboys, drugs en drankdealers, gericht op een lik-
op-stuk beleid; 
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i. Raadsleden kunnen een belangrijke bijdrage aan het veiligheidsgevoel leveren 
door aan onze Inwoners uit te dragen dat zij vertrouwen hebben in hun (eigen) 
gemeentelijk veiligheidsbeleid. 

2. De discrepantie tussen de actuele veiligheidscijfers en het veiligheidsgevoel is niet te 
verklaren uit een gebrek aan aangiftebereidheid. Inwoners van Huizen doen vaker 
melding van slachtofferschap dan dat ze dat deden in 2015. 47% van de slachtoffers 
afkomstig uit Huizen heeft het delict gemeld bij de politie. De aangiftebereidheid is 
daarmee fors hoger dan het landelijke gemiddelde (34%). Landelijk is de trend in 
meldingsbereidheid juist dalend. Het totale criminaliteitscijfer in Huizen daalt al sinds 
2015 (van 1933 misdrijven in 2015 naar 1393 in 2018). 

WD vraag 11 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 7. 
Doel is geradicaliseerde personen in aantal te verkleinen. 
Hoeveel zijn er op dit moment in Huizen? 

ANTWOORD 
Vanwege de herleidbaarheid op personen wordt niet in openbaarheid gecommuniceerd over 
cijfers. Tijdens de extra informatieavond op 20 september 2018 is er in vertrouwen met u 
gedeeld hoe groot deze groep ongeveer is. 

WD vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2. 
Georganiseerde en Ondermijnende Criminaliteit: 
Met de te verwachten uitbreiding van de APV krijgt de burgemeester meer bevoegdheden 
om (preventief) op te treden. 
1. Zijn voor de handhaving voldoende toezichthoudende functionarissen beschikbaar, zeker 

gezien in het kader van de toeneming van andere taken? 
2. Hoe wordt in dit kader invulling gegeven aan de 'intensivering van de samenwerking 

tussen BOA'S en Wijkagenten'? 

ANTWOORD 
1. Voor de aanpak GOG heeft uw raad extra geld beschikbaar gesteld. Met dit geld kan 

tijdelijke uitbreiding van de capaciteit gerealiseerd worden bij de diverse betrokken 
afdelingen. Daarnaast heeft de raad extra geld beschikbaar gesteld voor uitbreiding 
boa's. Hiermee is in ieder geval tijdelijk voldoende uitbreiding mogelijk die na twee jaar 
wordt geëvalueerd. 

2. In de op 7 mei jl. door B&W vastgestelde Beleidsnota Boa's is hierover het volgende 
vastgelegd: 

Het wekelijks operationeel overleg van de boa's wordt voortgezet. Hierbij sluit een 
beleidsmedewerker OOV aan en bij voorkeur een vaste wijkagent. 
Dit is in het Werkplan 2019-2020, eveneens door B&W vastgesteld op 7 mei jl., als volgt 

16 



Zaak- en documentnummer: Z.093698 / D.894171

Ontvangstdatum:  - Verzenddatum:

nader uitgewerkt: 

Het Boa-team heeft wekelijks operationeel werkoverleg (zoals nu ook al gebeurt) met hun 
coördinator, beleidsadviseur OOV en bij voorkeur een vertegenwoordiger van de 
wijkagenten, over de belangrijkste ontwikkelingen in de diverse wijken en buurten 
alsmede de meer specifieke jeugdproblematiek. 
Op basis van de beschikbare informatie wordt de planning voor de komende week 
gemaakt en doorgenomen. Eventuele speciale handhavingsverzoeken van bijvoorbeeld 
andere afdelingen of wijkagenten worden in dit overleg meegenomen en zo mogelijk 
ingepland. 
Ook worden in dit overleg afspraken gemaakt tussen boa's en wijkagenten over 
mogelijke gezamenlijke handhavingsacties. 
Voor verdere informatie over de Boa's: beleidsuitgangspunten en werkwijze verwijzen wij 
naar het BOA beleidsplan dat ons college op 7 mei jl. heeft vastgesteld. 

WD vraag 13 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 4. 
Wij vinden het raar, dat wij als gemeente Huizen blij zijn als de schade aan gemeentelijke 
eigendommen tijdens de Oudejaarsnacht, onder de € 10.000,- is. Dit moet gewoon nul zijn! 
Dat moet het doel zijn en dan zal het college wel antwoorden dat dat niet haalbaar is, maar 
dat moet het wel worden! 
Deelt het college deze mening? 

ANTWOORD 
Wij zijn het met u eens dat het zinloos vernielen van andermans eigendommen niet 
acceptabel is. Daarom doen wij altijd aangifte van vernielingen, tijdens de jaarwisseling en 
daarbuiten. Afgezien van dit uitgangspunt geldt voor gestelde doelen ook dat deze ambitieus 
maar ook wel enigszins realistisch zijn. Om die reden heeft de gemeente Huizen al jaren een 
intensieve aanpak van de jaarwisseling waardoor het schadebedrag aanzienlijk is gedaald. 
Al twee jaar op rij is het schadebedrag ruim onder de 10.000 euro gebleven. 
In het Integraal Veiligheidsbeleid hebben wij de einddoelstelling voor schade tijdens de 
jaarwisseling al verder aangescherpt naar minder dan 7000 euro (het niveau van de 
jaarwisseling 2017-2018). 
Streven naar O euro schade is onrealistisch. Als de raad hier desalniettemin prioriteit aan 
geeft betekent het dat de gemeente Huizen nog meer zou moeten investeren in extra 
toezicht, nog meer voorlichting moet laten geven en alle straatmeubilair moet laten 
verwijderen. Deze investering staat niet meer in verhouding tot het schadebedrag en gaat 
ten koste van andere inspanningen voor de veiligheid van onze inwoners. 

WD vraag 14 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 4. 
Wel vreemd dat hier niet gemeten wordt wat de schade aan " burger- eigendommen" is 
geweest. Er kunnen wel tientallen auto's in brand zijn gestoken, maar als de schade aan 
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gemeentelijke eigendommen onder de€ 10.000 is, dan zijn wij tevreden en spreken 
we van een rustig verloop! 
Waarom wordt deze schade niet meegenomen? 

ANTWOORD 
Wij hebben nog nooit gesproken over een rustige jaarwisseling terwijl er aanzienlijke schade 
is aan particuliere eigendommen. Enige jaren geleden was er aanzienlijke schade op 
Winkelcentrum Oostermeent (zowel aan particuliere als aan onze eigendommen) alsmede 
aan meerdere auto's in een andere buurt. 
Dit heeft geleid tot intensivering van onze aanpak, het inhuren van veel extra toezicht, het 
aanwijzen van vuurwerkvrije zones, brieven aan ouders en voorlichting op scholen. 
Schade aan particuliere eigendommen is zeker een indicator voor de gemeente, maar de 
exacte bedragen zijn voor ons niet snel en systematisch te inventariseren. Dit gebeurt 
bijvoorbeeld door de verzekeraars en eigenaren, zoals bushokjes en kliko's (GAD). Op 
nieuwjaarsochtend wordt door de gemeente direct een inventarisatieronde gemaakt in de 
gemeente zodat wij een goede indicatie hebben van de schade. Alleen voor onze schade 
stellen we een doel en publiceren we een bedrag. 

WD vraag 15 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
High Impact Crimes (HIC): 
Mogelijk is 'de angst om slachtoffer te worden' wel een reden voor het onveiligheidsgevoel 
t.o.v. het actuele aantal inbraken. Als antwoord stelt het college dat 'de politie dadergericht 
werkt en draagt uit dat aangifte altijd loont'. Uit recente vragen in de Raad is ook twijfel 
gerezen over het aantal aangiften dat af-/behandeld wordt. Kan het college, in haar overleg 
met de politie, inwoners ondersteunen in het vergemakkelijken (digitaal maar ook fysiek) van 
het doen van aangifte. 
Zou derhalve de aangiftebereidheid van burgers niet gestimuleerd moeten worden, 
bijvoorbeeld door nogmaals te wijzen op melding via 112? 

ANTWOORD 
Het altijd doen van aangifte wordt door de gemeente en de politie actief uitgedragen en 
geadviseerd. Aangiften en aangiftebereidheid zijn voor de politie en gemeente een 
belangrijke indicator van wat er in de gemeente gebeurt. Het is evenwel ook zo dat aangiften 
van misdrijven zonder daderindicatie niet altijd verder onderzocht kunnen worden. Een 
aangifte die eerder niet onderzocht kon worden vanwege onvoldoende aanknopingspunten 
kan evenwel later nog van waarde blijken te zijn, bijvoorbeeld bij een volgende aangifte over 
eenzelfde soort misdrijf met daderindicatie. 
Daarnaast kan naar aanleiding van het totaal aantal aangiften van bijvoorbeeld 
fietsendiefstallen, auto-inbraken, of meldingen jongerenoverlast door politie en gemeente 
worden besloten gerichter te gaan surveilleren in bepaalde wijken. 
Aangifte heeft dus echt altijd zin! 
Overigens is de aangiftebereidheid in Huizen hoger dan het landelijk gemiddeld. 
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In de Veiligheidskrant 2019 die in juni huis-aan-huis verspreid wordt is een artikel 
opgenomen over aangiften of meldingen doen en hoe dat kan worden gedaan. 

WD vraag 16 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
Zijn er georganiseerde bendes in beeld die deze HIC's plegen en wat wordt hiertegen 
ondernomen? 

ANTWOORD 
Er zijn voor zover bekend geen georganiseerde bendes in beeld die HlC-delicten plegen in 
Huizen. 

WD vraag 17 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
Wat is het oplossingspercentage van HIC's (dit ook in verband met het 'Veiligheidsgevoel')? 

ANTWOORD 
Deze vraag is uitgezet bij het Openbaar Ministerie en wordt aangevuld zodra de informatie 
beschikbaar is. 

WD vraag 18 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
Hoe denkt het college de 'lage' cijfers van 2018 'vast te houden', zoals ze zelfstelt als 
prioriteit? 

ANTWOORD 
De intensieve en integrale aanpak tussen gemeente, politie en overige ketenpartners willen 
we continueren en daar waar mogelijk versterken. De aanpak is met name gericht op het 
verkleinen van de kans om slachtoffer te worden van een HlC-delict en het vergroten van de 
burgerbetrokkenheid en de pakkans. Hierbij staan preventieve maatregelen, 
preventiebewustzijn, burgerparticipatie, informatievoorziening, communicatie, toezicht, 
surveillance, opsporing en vervolging centraal. De inwoners worden actief betrokken en er 
wordt ingezet op het operationeel houden en krijgen van Buurt Preventie Verenigingen, 
Whatsapp-buurtgroepen, buurtpannels en overleggen in het kader van het Keurmerk Veilig 
Ondernemen. Ook worden inwoners gestimuleerd om gebruik te maken van Politie Keurmerk 
Veilig Wonen (PKVW) erkende sloten. Tegen het voorhanden hebben van 
inbrekerswerktuigen kan worden opgetreden met behulp van een (preventieve) dwangsom. 
Politie werkt dadergericht met een speciaal woninginbraakteam om woninginbraak tegen te 
gaan en om verdachten op te sporen. 
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Programma: Beheer en inrichting openbare ruimte 

PvdA 

PvdA vraag 4 Verkeerscirculatie punt 2B. 
In 2019 worden de verkeerslichten aan de Crailoseweg van nieuwe adaptieve 
regelingssoftware voorzien. Gaat u bij een positief resultaat van de evaluatie dit ook bij de 
andere doorgaande wegen in onze gemeente toepassen? 

ANTWOORD 
De adaptieve regeling van de kruisingen Crailoseweg / Nieuwe Bussummerweg en Karei 
Doormanlaan / Naarderstraat zullen in de zomer geïnstalleerd en na de zomer geëvalueerd 
worden. Bij positief resultaat en als dit ook toepasbaar is op andere kruisingen, zal er een 
voorstel komen voor de kruisingen die doorstroom knelpunten bevatten. 

PvdA vraag 5 Riolering - Water punt 3. 
Hoe gaat u de bewoners, bedrijven en organisaties informeren over en betrekken bij het 
ontstenen en vergroenen van tuinen, waaronder de Operatie Steenbreek? 

ANTWOORD 
Bij herinrichtingsplannen van de openbare ruimte worden bewoners en organisaties 
geïnformeerd over welke maatregelen zij zelf kunnen treffen in hun tuin of hun perceel. Ook 
zullen er bredere risicodialogen gevoerd worden met bewoners en organisaties, om het 
bewustzijn voor de gevolgen van klimaatverandering te vergroten en hen aan te sporen zelf 
ook maatregelen te nemen. Hiervoor wordt een gezamenlijk programma opgesteld vanuit het 
BOWA, het samenwerkingsverband van de gemeenten en het waterschap. Hiervoor is 
subsidie toegekend vanuit het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat in het kader van 
het Deltaplan Ruimtelijke Adaptatie. 

PvdA Technische vraag 2 - Beleidsindicatoren 
De cijfers van de verkeersongevallen betreffen over 2018 alleen de kwartalen 1 en 2. 
Wat zijn de totaalcijfers over 2018? 

ANTWOORD 
Op het moment van invullen van onze "eigen" indicatoren waren alleen de gegevens over de 
kwartalen 1 en 2 beschikbaar. Inmiddels zijn de verplicht door alle Nederlandse gemeenten 
in te vullen indicatoren niet meer beschikbaar. De VNG heeft hier het volgende over 
meegedeeld: 
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Vervallen: Ziekenhuisopname na verkeersongeval met motorvoertuig/ Ziekenhuisopname 
na verkeersongeval met fietser De indicatoren "Ziekenhuisopname na verkeersongeval met 
een fietser" en "Ziekenhuisopname na verkeersongeval met een motorvoertuig" komen te 
vervallen. Na wijzigingen in het beleid van de bronhouder kunnen er niet langer voldoende 
updates beschikbaar worden gesteld voor deze indicatoren. Hierdoor zijn deze indicatoren 
niet meer duurzaam. 

GroenUnks 

Groenünks vraag 6 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4a. 
Met betrekking tot dreigende verloedering van delen van Bovenmaten, Stad en Lande, 
Bovenweg, Bijvanck en de Zenderwijk : dit punt stond ook al in de begroting voor 2019. 
1. Wat is de reden dat dit niet in 2019 wordt uitgevoerd en nu voor 2020 gepland staat? 
2. Hoeveel geld is daarvoor beschikbaar? 

ANTWOORD 
1. Dit komt mede/vooral door de beperkte beschikbare personele capaciteit. Maar gezien 

het belang van de vergroening is er inmiddels ruimte vrijgemaakt om in 2019 een start te 
maken op enkele locaties. Gezien de omvang van het project zal dit naar alle 
waarschijnlijkheid grotendeels ook in 2020 plaats gaan vinden. 

2. Voor het project 'Vergroenen van wijken' is door uw raad € 300.000 ter beschikking 
gesteld. 

GroenUnks vraag 7 Prestaties reguliere taken - Duurzaam 
1. Verduurzamen wagenpark: wat verstaat u hieronder? 
2. Wat is de doelstelling en de actuele stand van zaken? 

ANTWOORD 
1. Bij de vervanging van afgeschreven materieel wordt er binnen de technisch en financiële 

beschikbare mogelijkheden overgestapt op voertuigen zonder fossiele brandstoffen. 
2. Op een duurzame wijze het beheer en onderhoud van de openbare ruimte uitvoeren. De 

uitstoot en het energieverbruik van voertuigen en machines worden hierin waar mogelijk 
gereduceerd. Nog niet alle voertuigen en hulpmiddelen op de voertuigen zijn volledig 
elektrisch in de markt beschikbaar. We gaan nu na voor welke voertuigen dit wel al 
mogelijk is. Het omzetten van het wagenpark zal enkele jaren in beslag nemen, 
afhankelijk van de ontwikkelingen. Op dit moment zijn enkele voertuigen op de 
begraafplaatsen en een deel van het motorisch handgereedschap al elektrisch 
aangedreven. 
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GroenLinks vraag 8 Prestaties reguliere taken - Groen en bomen 
In de begroting voor 2019 is het plan opgenomen om te komen tot een (monumentale) 
bomeniijst. Nu zien we dit plan opnieuw in de begroting van 2020 staan. Wat is de reden dat 
dit niet in 2019, zoals gepland, wordt uitgevoerd? 

ANTWOORD 
Dit komt mede/vooral door de beperkte beschikbare personele capaciteit. Het bomenbeleid 
wordt in bredere zin geactualiseerd. Hierin komen onder andere het (plantmatig) beheer en 
onderhoud en een beschermde bomeniijst aan bod. Wij gaan er vanuit dit in de loop van 
2020 aan uw raad te kunnen aanbieden. 

GroenLinks vraag 9 Prestaties reguliere taken - Groen en bomen 

We missen hier nog een element: een meerjaren onderhoudsplan voor groen en bomen. 
Voor bijvoorbeeld gebouwen en wegen zijn deze plannen er wel. Volgens GroenLinks nog 
niet voor groen (bomen, parken, plantsoenen etc.). Dit heeft ad hoe beleid tot gevolg, zoals 
bijvoorbeeld de renovatie van het Stadspark en Bad Vilbelpark. 
1. Klopt onze aanname dat er nog geen meerjaren plan is voor het groenonderhoud? 
2. Bent u met ons eens dat het goed zou zijn om ook voor renovatie en grootschalig 

onderhoud van groen een meerjarenplan op te stellen? 

ANTWOORD 
1. Deze aanname klopt. 
2. Daar zijn wij het mee eens. De eerste stappen hierin worden reeds gezet. 

D66 

D66 vraag 1 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4. 
Overlast invasieve exoten 
1. Wat zijn de opgedane ervaringen tot dusver? 
2. Is er al genoeg ervaring opgedaan om een keuze te maken voor het vervolgproces? 
3. Zo ja hoe gaat het vervolgproces er uitzien? 

ANTWOORD 
1. Sinds 2018 wordt de reuzenberenklauw regelmatig gemaaid. Dit zal enkele jaren 

gecontinueerd moeten worden om de plant beheersbaar te krijgen. Voor wat betreft de 
Japanse duizendknoop is op verschillende locaties gestart met de bestrijding door de 
plant gedeeltelijk uit te graven en uit te putten door nieuwe opgekomen plantdelen uit te 
trekken. De resultaten hiervan zijn moedgevend, afhankelijk van de omstandigheden per 
locatie. 
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2. en 3. Het maaien van de reuzenberenklauw zal de komende jaren doorgezet moeten 
worden om een positief resultaat te kunnen zien. Dat is mede gebaseerd op 
literatuuronderzoek en ervaringen van andere beheerders de beste aanpak. Voor de 
Japanse duizendknoop wordt per locatie de beste aanpak bepaald en uitgevoerd. De 
effectiviteit hiervan zal worden gemonitord en waar nodig wordt de bestrijding hierop 
bijgesteld. 

Christenunie 

CU vraag 4 Algemeen 
Leidraad Bomen- en groenstructuur. 
1. In hoeverre is deze leidraad nog actueel en wordt deze nog gehanteerd? 
2. Is actualiseren en verbeteren, met als doel behoud en versterken van de bomenstructuur 

niet aan de orde? Dit met het oog op het rigoureuze snoei- en kapwerk. 
3. Speelt de verwachte uitrol van een 5G netwerk een rol in het beheer van groen en 

bomen in Huizen? 
4. Zo ja, op welke wijze gaat u hiermee om? 

ANTWOORD 
1. De leidraad is nog steeds van kracht en wordt gehanteerd. We werken aan een nieuw 

bomenbeleidsplan. 
2. Het bomenbeleid wordt in bredere zin geactualiseerd. Hierin komen onder andere het 

(plantmatig) beheer en onderhoud en een beschermde bomenlijst aan bod. Wij gaan er 
vanuit dit in de loop van 2020 aan uw raad te kunnen aanbieden. 

3. Elk object in de ruimte hindert het hoogfrequente signaal van 5G. Dat geldt voor 
gebouwen, groen, enz. In onze visie dient het 5G-netwerk ingepast te worden in de 
bestaande omgeving, dus ook de bestaande groenstructuur. We hebben niet het 
voornemen om het groenbeheer of de groenstructuur aan te passen aan het netwerk. 

4. N.v.t. 

CU vraag 5 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1a. 
1. Om welke aspecten gaat het als u spreekt over 'beperkte ruimte'? 
2. Betreft dit alleen bovengrondse of ook ondergrondse aspecten? 
3. Waar legt u prioriteit? 

ANTWOORD 
1. De wens is dat alle verkeersdeelnemers met voldoende ruimte en veilig gebruik kunnen 

maken van de weg. Daarnaast moet de boom een plek krijgen met voldoende ruimte. Als 
we deze wensen willen uitvoeren blijkt dat de ruimte hiervoor beperkt is. Daarbij komt dat 
kabels en leidingen spelbreker zijn bij de aanplant van bomen; 

2. Dit betreft de boven en ondergrond; 
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3. De bovengrond heeft de prioriteit, al heeft de ondergrond invloed op plannen voor de 
bovengrond. 

CU vraag 6 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1b. 
Het is nog niet mogelijk om de wijk integraal van het aardgas af te sluiten en tot een 
alternatieve warmtevoorziening te komen. 
1. Welke belemmeringen ziet het college? 
2. Wat is er nodig om wel tot alternatieve warmtevoorzieningen te komen? 
3. En wat betekent dit voor het "aardgasvrij maken" van de andere wijken in Huizen? 

ANTWOORD 
1. Het gaat om diverse belemmeringen. In de eerste plaats is de wet- en regelgeving nog 

niet op orde, bevoegdheden voor gemeenten op dit vlak zijn nog niet geregeld. Ook 
financieel Is er een belemmering: aardgasvrije oplossingen vragen momenteel hoge 
Investeringen. Daarnaast zijn er vragen en zorgen over de technische kant van 
aardgasvrije oplossingen en de beschikbaarheid van nieuwe warmtebronnen 
(bijvoorbeeld geothermie en aquathermie). De markt zal daarbij moeten komen met 
betaalbare, betrouwbare en duurzame oplossingen. Ook rondom de verdeling van taken, 
verantwoordelijkheden en bevoegdheden rondom warmtenetten moet nog veel 
gebeuren. Verder is er nog altijd onduidelijkheid over het landelijke Klimaatakkoord. Dit 
geheel leidt ertoe dat het draagvlak onder inwoners om nu al op grote schaal te kiezen 
voor aardgasvrije oplossingen nog laag is. 

2. Op alle bovenstaande punten zal vooruitgang geboekt moeten worden, wil een besluit tot 
een aardgasvrije wijk op voldoende draagvlak kunnen rekenen. Het concept-
Klimaatakkoord vermeldt dat het rijk inzet op aangepaste wet- en regelgeving per 2021. 
Daarnaast worden varianten van gebouwgebonden financiering op rijksniveau 
onderzocht. Daarnaast moeten de ontwikkelingen in de markt worden gevolgd. Zie verder 
het antwoord op vraag 3 hieronder. 

3. Gemeenten moeten volgens het concept-Klimaatakkoord voor eind 2021 een 
transitievisie warmte hebben opgesteld, waarin staat met welk tempo de wijken van het 
aardgas zouden kunnen. Huizen bereidt zich daar op voor in samenwerking met partijen 
in de regio (gemeenten, netbeheerders, woningcorporaties, bewonersorganisaties). Ook 
de pilot in de wijken Bovenweg en Stad en Lande is belangrijke input voor deze, 
gemeentebrede, transitievisie warmte. Voor de visie is overigens een grote hoeveelheid 
data nodig over gebouwen, infrastructuur en alternatieve warmtebronnen, die momenteel 
in regionaal verband worden verzameld en geanalyseerd. 

CU vraag 7 Prestaties reguliere taken punt 2d. 
1. Hoe verlopen de gesprekken over een railverbinding Almere - Hilversum/Utrecht? 
2. Indien er niet over wordt gesproken, waarom niet? 
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3. Is de recente bekendmaking van Pro-Rail over de investeringen in (nieuwe) stations nog 
aanleiding voor een nader gesprek geweest? 

ANTWOORD 
1. Er zijn op dit moment geen gesprekken over een railverbinding Almere-Hilversum. 
2. Over de aanleg of uitbreiding van grootschalige infrastructuur zoals snelwegen en spoor 

wordt besloten in het bestuurlijk overleg Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en 
Transport (MIRT). In 2017 is in het kader van het MIRT een gebiedsonderzoek Oostkant 
Amsterdam afgerond. De conclusie was dat het versterken van de verbinding Utrecht-
Almere een opgave is voor de langere termijn (na 2028) waarover nu nog geen keuzes 
kunnen worden gemaakt vanwege onzekerheid over toekomstige ontwikkelingen op het 
gebied van ruimte, economie, mobiliteit en technologie. Dit betekent dat er op dit moment 
geen gesprekken plaatsvinden over een nieuwe railverbinding. 

3. Nee. De aandacht voor de investering van ProRail in (nieuwe) stations is deels 
gebaseerd op een lijst van vijfjaar geleden. Het gaat om een overzicht van de vraag naar 
nieuwe stations uit 2014. 

CDA 

CDA vraag 3 Algemeen 
Het afgelopen jaar zijn er op diverse plaatsen in de gemeente wegwerkzaamheden 
uitgevoerd (Crailoseweg , Driftweg / Kareldoormanlaan en Melkweg) op stroomwegen die 
langdurig van aard waren en daardoor veel hinder veroorzaakt hebben. 
Kan het college aangeven op welke wijze gestuurd wordt op de uitvoeringsduur van deze 
werkzaamheden in combinatie met de verwachte hinder? 

ANTWOORD 
We organiseren onze werken zodanig, rekening houdend met evenementen en overige 
werken, dat de hinder minimaal is. Dat lukt bijna altijd. In verband met de veiligheid van de 
werknemers sluiten we de wegvakken geheel af, daardoor worden er omleidingsroutes 
ingesteld. Ons uitgangspunt is om in principe niet s' avonds, s' nachts en in het weekend te 
werken. 

WD 

WD vraag 19 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1a. 
Wat betreft het proces rond de laanstructuur van de Nwe Bussumerweg; Deze toezegging is 
te vaag. Er wordt al heel lang op dit punt gestudeerd, zonder veel resultaat. 
1. Kan het college de termijn aangeven waarop de variantenstudie gereed is? 
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2. Gelet op de inmiddels verstreken tijd dringen wij erop aan dat in 2019 wordt begonnen 
met het herstel van de laanstructuur. Ziet het college dat als realistische termijn? 

ANTWOORD 
1. Het streven is om de variantenstudie aan het eind van 2019 gereed te hebben. 
2. We willen graag eerst de visie inclusief variantenstudie uitwerken. Aan de hand van de 

visie bepalen we op welke termijn en hoe iets wordt gedaan aan de laanstructuur. 

WD vraag 20 Algemeen 
De verkeers- en parkeerdruk aan de westzijde van het Oude Dorp is al te hoog en neemt 
nog verder toe door de gunstige economie en de nieuwbouw van woningen en winkels aan 
0.a. de Keucheniusstraat en de Kerkstraat. 
1. Erkent het college deze problematiek? 
2. En is zij bereid om alle denkbare opties te ovenwegen om hiervoor een oplossing te 

bieden? 

ANTWOORD 
1. Uit recente parkeertellingen is gebleken dat binnen een straal van 500 meter (en zelfs 

300 meter) ook op de drukste dag in de week (zaterdag) parkeerruimte beschikbaar is. 
Ook het aantal parkeerplaatsen in relatie tot de bestemmingen laat geen (normatief) 
tekort zien. De piekdrukte is op zaterdag mede vanwege de dan aanwezige markt. 
Hoewel de winkeliersvereniging Hart van Huizen in een brief van 6 juni 2017 de 
resultaten van de tellingen onderschreven, ervaren winkeliers en bewoners wel een 
parkeerdruk. 

2. Mocht er brede steun zijn binnen de raad voor de wens om de parkeercapaciteit voor het 
centrumgebied uit te breiden, dan zou in de nabije omgeving het grasveld naast de 
begraafplaats (voormalige gemeentekwekerij aan de Arie de Waalstraat) kunnen worden 
aangewezen als parkeerlocatie. Deze optie is eerder door winkeliers in het Centrum 
Overleg Platform overleg van 25 februari 2019 genoemd. 

WD vraag 21 Algemeen 
1. Waarom wordt in de programmabegroting geen melding gemaakt van het streven van 

Huizen naar een Lightrail verbinding en/of een andere vorm van hoogwaardig openbaar 
vervoer tussen Almere en Utrecht? 

2. Welke prestaties gaan we leveren om een railverbinding in Huizen te krijgen? 

ANTWOORD 
1. De versterking van de verbinding Utrecht-Almere is in het MIRT-onderzoek Oostkant 

Amsterdam vastgesteld als opgave voor de langere termijn (na 2028). Dit betekent dat er 
op dit moment geen gesprekken plaatsvinden over een nieuwe railverbinding. 
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2. In reguliere regionale en provinciale overleggen zal het standpunt van de gemeente 
Huizen over de railverbinding Almere-Utrecht met herhaling worden ingebracht. 

WD vraag 22 Algemeen 
Wanneer kunnen we het Mobiliteitsplan in de commissie verwachten? 

ANTWOORD 
De planning is dat het concept mobiliteitsplan voor wensen en bedenkingen wordt 
aangeboden in de commissie Fysiek Domein van 26 juni 2019. 

WD vraag 23 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2c. 
Fiets: 
Blijvende aanpak van wortelopdruk en onderhoud (asfalt) op fietspaden. Sommige stukken 
fietspad, zijn een enorme lappendeken. 
Is er een concrete onderhoudsplanning voor de fietspaden in Huizen? 

ANTWOORD 
Op dit moment hebben wij geen specifieke onderhoudsplanning voor het onderhoud aan de 
fietspaden. Wel wordt binnen het meerjarenplan van de infrastructuur jaarlijks € 45.000 
opgenomen voor het herstraten van fiets- en voetpaden. 

WD vraag 24 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3. 
Riolering - water: 
1. Kan de uitkomst van de klimaatstresstest, het uitvoeringsprogramma, ook een wijziging 

van het geplande onderhoud aan infrastructuur betekenen? 
2. Zo ja, hoe wordt het uitvoeringsprogramma dat volgt uit de klimaatstresstest afgestemd 

met het uitvoeringsprogramma dat volgt uit het mobiliteitsplan of het reguliere geplande 
onderhoud? 

3. Wanneer hier keuzes gemaakt moeten worden, wat krijgt prioriteit, verkeerscirculatie of 
afwatering? 

ANTWOORD 
1. Ja dat kan. Als daar aanleiding toe is wordt de meerjarenonderhoudsplanning herzien. 
2. Ja we streven naar een integrale planning van de werkzaamheden in de openbare 

ruimte. Op termijn zullen we ook rekening houden met de planning van het aardgasvrij 
maken van de wijken. Hierbij zoeken we ook afstemming met de netwerkbeheerder en 
woningbouwcoöperaties. 

3. Beide zijn zorgplichten van de gemeente. Onveilige situaties dienen te worden 
voorkomen. Per situatie wordt er hierin een afweging gemaakt. 
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WD vraag 25 Prestaties reguliere taken - Water - Riolering 
Het afkoppelen van regenpijpen van het riool is nog redelijk onbekend voor inwoners. Wie 
doet het, wat kost het, wie betaalt wat 
Kan het college dit actief communiceren met de inwoners? 

ANTWOORD 
Het afkoppelen van regenpijpen aan de voorzijde van de woning bieden wij aan wanneer het 
riool in de straat vervangen worden en er een gescheiden rioolstelsel wordt aangebracht. 
Rondom deze projecten wordt er uitgebreid gecommuniceerd met bewoners. Veel bewoners 
doen daaraan mee. De participatiegraad is tussen de 60 en 90%. Volgens het Burgerpanel 
onderzoek van december 2018 kent 65% van de geënquêteerde in Huizen de term 
afkoppelen. Op de website Huizen Klimaatbewust is uitgebreide informatie beschikbaar over 
het afkoppelen van de regenpijp. Zie hiervoor: 
www.huizenklimaatbewust.nl/klimaatbewust/afkoppelen-regenpijp-voor-inwoners_43238/ 
De komende jaren zal er actief met bewoners en bedrijven gecommuniceerd worden over 
het klimaatbestendig maken van hun percelen in dit kader. Zie hiervoor het antwoord bij 
vraag 5 van de PvdA. 

WD vraag 26 Prestaties reguliere taken - Bad Vibelpark 
Bad Vilbelpark: 
"Waarna dit verder uitgewerkt wordt en er gestart kan worden met de uitvoering". Graag 
willen wij deze plannen eerst in de commissie bespreken. Tevens venwachten wij hier een 
goed onderbouwde financiële onderlegger bij. 
Wanneer kunnen we dit plan in de commissie Fysiek Domein verwachten? 

ANTWOORD 
Binnen het beschikbaar gestelde budget voor het Bad Vilbelpark zal er waar mogelijk op 
kleine schaal werkzaamheden worden uitgevoerd vanaf het komend najaar. Bijvoorbeeld 
groen onderhoud, het vervangen van oude bankjes, het verwijderen van vervallen voethekjes 
en het plaatsen van nieuwe afvalbakken. Dit komt mede voort uit verzoeken van inwoners 
tijdens de inspraakavonden. Zoals genoemd zal ondertussen de verdere planvorming 
worden uitgewerkt inclusief een financiële paragraaf. Nadat de plannen wederom zijn 
voorgelegd aan de bewoners zal het resultaat ook aan de commissie fysiek domein worden 
voorgelegd. Naar verwachting zal dat in het laatste kwartaal van 2019/eerste kwartaal van 
2020 zijn. 

WD vraag 27 Prestaties reguliere taken - Sport 
Wordt er bij de verbouwing van zwembad Sijsjesberg ook onderzoek gedaan naar het 
verbeteren van de horecagelegenheid, zodat het zwembad in staat is om meer omzet te 
realiseren? 
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ANTWOORD 
In het onderzoek naar de modernisering van zwembad Sijsjesberg wordt dit aspect 
meegenomen. 

WD vraag 28 Prestaties reguliere taken - Openbare verlichting 
Verlichting: 
1. Kan er in het nieuwe openbare verlichtingsplan ook de verlichting langs de fietspaden die 

lopen langs de sportvelden van de voetbal- en hockeyvelden onderzocht worden? 
2. Nog steeds wordt dit door fietsers als een zeer onveilige situatie beoordeeld. Een 

mogelijkheid zou zijn om alleen het fietspad aan de " binnenkant" van de Bestevaer te 
verlichten. 

ANTWOORD 
1. In de raadsvergadering van 27 oktober 2016 is met algemene stemmen de motie 

verlichting langs de Bestevaer aangenomen. Het advies destijds hierop was; 
De wegen buiten de bebouwde kom en de wegen die grenzen aan een natuurgebied zo 
min mogelijk te verlichten. Er is een goede alternatieve route naar de hockeyvelden en 
voetbalvelden beschikbaar, namelijk via de Botterstraat en het Grenspad. Deze route is 
goed verlicht en loopt langs woningen. Dit soort wegen wordt als veilig gevoeld. 

2. Uiteraard kan het fietspad omdat het alleen om het fietspad langs de binnenbocht, en niet 
direct aan het natuurgebied grenst, wel extra worden verlicht. De kosten hiervan 
bedragen hiervan circa €50.000,-. Hiervoor is geen dekking binnen het bestaande 
budget. Hier zal dan als apart project middelen voor vrijgemaakt moeten worden. Tevens 
zal dit zorgen voor additionele structurele lasten welke op dit moment niet in de begroting 
zijn opgenomen. 
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Programma: Sociale infrastructuur 

GroenLinks 

GroenLinks vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 6. 
Tijdens de conferentie over eenzaamheid in januari 2019 is vastgesteld dat de communicatie 
naar burgers vele malen beter kan. Inwoners zijn vaak niet op de hoogte van de vele 
initiatieven die er al zijn in Huizen. De wethouder heeft tijdens de conferentie toegezegd 
(uitbreiding van) de gemeentepagina's (Omroeper) in het Nieuwsblad van Huizen 
beschikbaar te stellen. In de begroting voor 2020 staat ook dat de gemeente zich gaat 
inzetten voor betere communicatie. 

In hoeverre is dit traject al ingezet en op welke termijn wordt dit gerealiseerd? 

ANTWOORD 
De wethouder heeft indertijd geen toezeggingen gedaan maar slechts een aantal 
voorbeelden genoemd hoe inwoners geïnformeerd kunnen worden over activiteiten die voor 
hun georganiseerd worden. In overleg met de lokale werkgroep saamhorigheid (voorheen 
eenzaamheid) wordt hier na de zomervakantie van 2019 verder invulling aan gegeven. 
Binnen de huidige ruimte van de Omroeper is er ruimte voor: 

- Een maandelijks overzicht met incidentele laagdrempelige activiteiten van 
organisaties als bv. Versa welzijn, Tijd voor meedoen, Vrijwilligerscentrale 
Huizen, buurtsportcoaches en beweegcoaches en ouderenbonden. Aan de bij de 
gemeente bekende contactpersonen van deze organisaties vragen we om hun 
activiteiten bijtijds door te geven; 
Interviews (ca. 4 maal per jaar) met een deelnemer/vrijwilliger bij reguliere 
activiteiten met als insteek, informatie over de betreffende activiteit alsook 
vergelijkbare activiteiten elders in Huizen (inclusief vermelden naam 
contactpersoon/telefoonnummer) en de meerwaarde die deze activiteit heeft voor 
de geïnterviewde op het gebied van saamhorigheid/contacten. Qua communicatie 
willen we ook de schil rondom eenzame mensen of mensen met een klein 
netwerk bereiken: "Kent u iemand voor wie dit geschikt zou zijn, nodigt u 
hem/haar dan een keer uit om samen met u een kijkje te nemen". 

Christenunie 

CU vraag 8 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
Regionale samenwerking op gebied van cultuur en erfgoed tussen de culturele instellingen. 
Is hierin ook voorzien of bekeken of natuurorganisatie hierin een rol kunnen vervullen, omdat 
zij ons cultuurlandschap beheren? 
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ANTWOORD 
Op veel momenten/gelegenheden wordt er samengewerkt met natuurorganisaties/ 
gebiedspartijen. Zij worden betrokken als expert en eigenaar. Voorbeelden hiervan zijn 
bijvoorbeeld: 

Landschapsbeeld 
Routenetwerk (onderhoud en ontwikkeling) 

- Inspiratiesessies (onderdeel CERT, kwaliteitsplekken) 
- Verkenning energietransitie in relatie tot cultuurhistorie en landschap 

Erfgoedfestival 

CU vraag 9 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 3. 
Heeft u overwogen om de inzet op een onderzoek naar theater in Huizen in 2020 afhankelijk 
te maken van de inhoud van de nieuwe cultuurnota? 

De gesprekken die gevoerd worden voor de nieuwe cultuurnota kunnen wellicht al een 
antwoord of richting leveren waardoor het onderzoek niet nodig is, of waardoor de 
onderzoeksvraag meer toegespitst geformuleerd kan worden. 

ANTWOORD 
In de programmabegroting hebben wij als bestuurlijke prioriteit benoemd: Een theaterfunctie 
in Huizen die qua invulling, omvang en locatie past bij de ambities in de door de 
gemeenteraad opgestelde cultuurnota. Daarmee geven we aan dat we de ambities van de 
nieuwe cultuurnota leidend laten zijn. Het onderzoek wordt uitgevoerd in de tweede helft van 
2020. Dus pas na vaststelling van de cultuurnota. 

CU vraag 10 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
1. Heeft u ook al concrete ideeën hoe u de moeilijk bereikbare groep van laaggeletterden 

en zij die moeite hebben met rekenen gaat bereiken; ofwel hoe u die extra communicatie 
vorm gaat geven? 

2. Kunt u ons inzicht in deze ideeën geven? 

ANTWOORD 
1. Sinds dit jaar is het bereik groter en maken veel meer inwoners gebruik van de taal-, 

reken- en digitale trajecten. Dit komt vooral doordat er in 2019 is gekozen voor een 
inkooptraject in plaats van het subsidiëren van taaiaanbieders. Hierdoor is het voor 
aanbieders belangrijk geworden om zelf actief te communiceren over het aanbod van 
volwasseneducatie. Deze actieve communicatie van taaiaanbieders heeft geleid tot meer 
bekendheid van volwasseneducatie onder de doelgroep laaggeletterden. 
Aanvullend op de communicatie van de taaiaanbieders, zijn wij momenteel gezamenlijk 
met de regio drie filmpjes aan het ontwikkelen voor de doelgroep. Eén filmpje zal ingaan 
op wat laaggeletterdheid is en heeft als doel het taboe te doorbreken. Het tweede filmpje 
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geeft het regionale aanbod van volwasseneducatie weer. In het derde filmpje komen 
inwoners aan het woord die een traject via volwasseneducatie hebben gevolgd. Deze 
drie filmpjes willen we onder de aandacht brengen bij zowel de doelgroep, hun omgeving 
als professionals. We willen de filmpjes gaan tonen bij o.a. de bibliotheek, 
gezondheidscentrums en buurthuizen. 

2. Zie het antwoord hierboven. 

CU vraag 10 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 6. 
Aandacht voor mantelzorgers. U komt met een plan van aanpak en heeft daarbij ook diverse 
partijen betrokken. 
Neemt u in dit plan ook mee hoe we mantelzorgers bereiken die buiten de genoemde 
partijen om actief zijn? 

ANTWOORD 
Ja dit zullen wij meenemen in het plan. In het plan zullen we gaan kijken naar verschillende 
groepen mantelzorgers. Mantelzorg NL maakt onderscheid in 10 groepen mantelzorgers. Uit 
ervaring blijkt dat we sommige groepen goed bereiken en andere groepen, zoals jonge 
mantelzorgers en werkende mantelzorgers, nog minder goed bereiken. In het plan zullen we 
gaan bepalen op welke groepen wij ons extra willen gaan focussen en hoe wij deze groepen 
gaan bereiken. 

CU vraag 11 Prestaties reguliere taken 
Ten aanzien van het onderdeel sport missen wij het onderdeel 'Sporten in de openbare 
ruimte': fitnesstuinen, en powerwalkroutes. Dit is een onderdeel van uw collegeprogramma. 
Is onze conclusie juist dat u hierin 2020 geen aandacht aan schenkt? 

ANTWOORD 
Dit onderdeel wordt meegenomen in de sportnota die aan u zal worden voorgelegd. 

WD 

WD vraag 29 Prestaties reguliere taken - Kunst en Cultuur 
1. Waarom gaat de gemeente culturele ondernemers ondersteunen bij de ontwikkelingen 

van plannen voor de Havenstraat? Dat doet de gemeente toch ook niet voor 
ondernemers in de (detail)handel en de dienstverlening? 

2. Wat verstaat de gemeente in dit geval aan ondersteuning? 
Voorkomen moet worden dat hiermee een situatie wordt geschapen die de verkoop van 
de grond door BNI belemmert. 
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ANTWOORD 
1. Dit is opgenomen in het coalitieakkoord (art. 2.11.2 De gemeente is faciliterend en 

ondersteunend voor culturele ondernemers die voor het BNI-terrein aan de Havenstraat 
plannen willen ontwikkelen). 

2. Wij denken hierbij in eerste instantie aan informatie en advies. 

Aanvragen nieuw beleid 2020 

CDA 

CDA vraag Wens 4 
"Vanuit de Regio Gooi en Vechtstreek is gerapporteerd dat vanuit een aantal gemeenten in 
de regio is aangegeven dat zij geen subsidie zullen verstrekken. Het draagvlak voor het 
regionale initiatief is volgens de Regio onvoldoende en ook de benodigde middelen 
ontbreken. De Regio G en V heeft geen middelen beschikbaar om aan het subsidieverzoek 
te voldoen." 
1. Kan het college aangeven aan welke gemeente een subsidie verzoek voor de stoomtram 

is gedaan en welke besluiten hierover genomen zijn door de desbetreffende gemeente? 
2. Heeft de Regio GenV uitvoeringsbudget? 

ANTWOORD 
1. Het verzoek is gedaan aan de gemeenten Blaricum, Gooise Meren, Laren en Huizen. Er 

is afgesproken om dit verzoek regionaal te bespreken om te bezien of de gemeenten hier 
budget aan wilden toekennen. In het regionale portefeuillehoudersoverleg cultuur, 
erfgoed, recreatie en toerisme is het verzoek besproken en geconstateerd dat het 
initiatief onvoldoende draagvlak heeft. 

2. De regio Gooi en Vechtstreek heeft een budget dat is gekoppeld aan de uitvoering van 
de Regionale Samenwerkingsagenda van € 450.000,- per jaar. Het regiobestuur kan 
besluiten om geld beschikbaar te stellen aan initiatieven, maar dit zou dan ten koste gaan 
van andere projecten aangezien het budget gering is en niet toereikend voor de vele 
regionale ambities. In de nieuwe Regionale Samenwerkingsagenda is de Gooische Tram 
geen speerpunt. 
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Programma: Maatschappelijke ondersteuning 

PvdA 

PvdA vraag 6 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3. 
Kunnen inwoners die deelnemen aan een participatie project, vanuit de gemeente (dan wel 
anderszins) gefaciliteerd worden om omgeschoold, dan wel bijgeschoold te worden? 

ANTWOORD 
Ja, dat kan. Vanuit het project Zicht op werk gebeurt dit al. Daarnaast is in het nieuwe 
regionale arbeidsmarktbewerkingsplan "Werken aan werk" veel aandacht voor opleidingen. 
Naast een regionaal budget voor (om)scholing en opleidingen, dat met name gericht is op 
gemeente-overstijgende projecten waaronder ook leerwerktrajecten, is een extra lokaal 
opleidingsbudget opgenomen. Gemeenten kunnen dit budget naar eigen wens besteden. Dit 
budget kan de reeds ingezette koers op (om)scholing en opleidingen verder versterken. 

GroenLInks 

GroenLInks vraag 10 Ontwikkelingen en knelpunten punt 10. 
1. Aan welke soorten voorlichting denkt u voor het geven aan jonge mantelzorgers, 

jongeren die eenzaam, jongeren die opgroeien in eenzaamheid, LHBTI jongeren en 
jongeren in het algemeen? 

2. Op welke wijze worden jongeren verder ondersteund? 
3. Bij eenzaamheid valt dit onder het project STORM (Strong Teens and Resilient Minds). 

Hoe wordt dit voor de anderen geregeld? 

ANTWOORD 
1. Jonge mantelzorgers: Vanaf september besteden wij in onze communicatie extra 

aandacht aan mantelzorg. We willen waardering uitspreken naar mantelzorgers, de 
herkenning van mantelzorg vergroten, de activiteiten op de dag van de Mantelzorg 
promoten en we willen de ondersteuning die geboden kan worden aan mantelzorgers 
belichten. Binnen dit communicatietraject is er ook speciale aandacht voor jonge 
mantelzorgers. Momenteel is Versa Welzijn samen met een aantal jongeren aan het 
kijken hoe we deze doelgroep het beste kunnen bereiken. 

Jongeren die eenzaam zijn en opgroeien in eenzaamheid: zie het antwoord op vraag 3 
LHBTi-jongeren: De scholen voor voortgezet onderwijs in Huizen schenken hier 
aandacht aan, o.a. met Paarse Vrijdag, de Gay Straight Alliance en een gespreksgroep 
voor anders geaarde leerlingen. In het kader van de actie agenda LHBTI zijn er 
daarnaast geen specifieke voorlichtingsactiviteiten gericht op jongeren. 
Jongeren in het algemeen: Er is een inventarisatie gemaakt van wat gemeente en 
scholen doen en wat de wensen zijn op het gebied van preventie, voorlichting etc. Dit 
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stuk wordt na bespreking in het schoolbestuurlijk overleg op 20 juni afgerond en gedeeld 
met gemeenteraadsleden. 

2. In het overzicht genoemd in de laatste alinea van het antwoord op vraag 1, staat op 
welke wijze jongeren ondersteund en voorgelicht worden. Het gaat om een heel divers 
palet van voeding, bewegen, sociale vaardigheden, gedrag tot mediawijsheid, pesten, 
relaties & seksualiteit. 

3. Regionaal wordt momenteel bekeken hoe Storm kan worden ingezet. Als hier meer 
duidelijkheid over is, wordt dit gecommuniceerd. 

Groenünks vraag 11 Ontwikkelingen en knelpunten punt 10. 
Onder dit kopje missen we de aandacht voor rook-, alcohol- en drugsvrij opgroeien. We 
vragen ons af welke acties er voor deze thema's in 2020 op de agenda staan? 

ANTWOORD 
Het plan van aanpak gezondheidsbevordering, dat op 21 mei 2019 aan de commissie en 
raad is voorgelegd, gaat in op deze thema's en de acties voor 2020 en verder. 

GroenLinks Technische vraag - Collegeprogramma punt 2.1.3. 
In de begroting van oktober 2018 wordt geschreven dat er wordt onderzocht of er door de 
consulenten meer buiten het gemeentehuis gewerkt kan worden. 
Wat is de actuele stand van zaken (artikel 2.1.3)7 

ANTWOORD 
Enkele jeugdconsulenten werken inmiddels al buiten het gemeentehuis binnen de scholen. 
Daarnaast willen we kijken hoe wij ervoor kunnen zorgen de spreekwoordelijke drempel van 
het gemeentehuis te verlagen door dichterbij onze inwoners te werken in bijvoorbeeld de 
wijkcentra of andere plaatsen waar inwoners komen. Zodra hier meer duidelijkheid over is, 
wordt u hierover via de mededelingen van het college geïnformeerd. 

Christenunie 

CU vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3. 
Arbeidsparticipatie; uit de beantwoording van onze vragen over de fietsenstalling bij de 
Regentesse viel op te maken dat er geen behoefte meer is aan arbeidsparticipatieplekken. 
Kunt u toelichten hoe wij dit punt in het licht van onze vragen over de fietsenstalling 
Regentesse moeten zien? 
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ANTWOORD 
De behoefte aan geschikte arbeidsparticipatiepiekken is er nog steeds. Het aanbod van 
arbeidsparticipatieplekken bij de fietsenstalling de Regentesse voegt echter inhoudelijk 
weinig extra's toe aan het al bestaande, zelfde type aanbod dat er al is. Het huidige aanbod 
is daarnaast toereikend genoeg voor de vraag. 

CU vraag 13 Ontwikkelingen en knelpunten punt 10 
U wilt jeugdigen en gezinnen in een eerder stadium bereiken om zwaardere zorg zo mogelijk 
te voorkomen. We vinden dat een goed uitgangspunt, zij het dat het daarbij vooral het belang 
van het kind voorop moet staan, eventuele kostenbesparing van de preventieve aanpak is 
een positief neveneffect. 

ANTWOORD 
Wij zijn het met u eens. 

CU vraag 14 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 10. 
Bij vergroten van de ' inzet op een goede start'; 
Waar gaan we dat aan zien, kunt u dat concretiseren? 

ANTWOORD 
Jeugd en Gezin (waaronder o.a. de jeugdgezondheidszorg valt) maakt in 2019 een start met 
het extra investeren in de eerste 1000 dagen. Meer aandacht voor de gezondheid van een 
kind vanaf de bevruchting totdat een kind twee jaar oud is, maakt de start kansrijker, oftewel 
de kans op problemen -zowel fysiek als mentaal- op latere leeftijd kleiner: 

Introductie van Stevig ouderschap, een preventief project waarbij kwetsbare 
zwangeren vanaf de zwangerschap totdat het kind 2 jaar is begeleid worden; 

- Voortzetten van het voorlichten van aanstaande ouders door jeugdverpleegkundigen 
van Jeugd en Gezin, onder andere in groepsverband (zoals tijden de centering 
pregnancy-bijeenkomsten) met cursussen waarbij alle noodzakelijke onderwerpen 
aan bod komen; 

- Voortzetten van het voorlichten van ouders met een baby tot 4 maanden (Baby in 
huis), o.a. in groepsvorm (zoals bij de centering-methode) met een cursus die bestaat 
uit vier bijeenkomsten; 
Starten van prenataal huisbezoek bij ca. 50-60 kwetsbaardere zwangeren die meer 
ondersteuning/aandacht wensen; 
Het ontwikkelen van 'zorgpaden' voor kwetsbare zwangeren, o.a. met leden van het 
pre- en postnataal netwerk (verpleegkundigen, verloskundigen, kraamzorg, Tergooi, 
huisartsen, gemeente), zodat -naast de reeds ontwikkelde sociale kaart- duidelijk 
wordt wie welke verantwoordelijkheid heeft om een kwetsbare zwangere te 
ondersteunen/bij te dragen aan een kansrijke start; 
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Huizen is een borstvoedingsvriendelijke gemeente. In de communicatie -onder 
andere door Jeugd en Gezin- wordt hier in 2019 aandacht aan besteed, als 
onderdeel van het stimuleren van het geven van borstvoeding; 
Onderzocht wordt of het landelijke programma Nu Niet Zwanger (o.a. voorlichting, 
anticonceptie) vertaald kan worden naar de regio Gooi en Vechtstreek. 

CU vraag 15 Prestaties reguliere taken 
We missen het onderdeel Schuldhulpverlening , terwijl dat wel een aandachtspunt gaat 
worden in het nieuwe beleidsplan sociaal domein. 
Bent u met ons van mening dat dit onderwerp specifiek blijvende aandacht behoeft? 

ANTWOORD 
Ja. Op het moment van schrijven van de memorie ligt het plan van aanpak voor vroeg 
signalering van schulden en voor een budgetcoach voor jongeren ter advisering bij de 
adviesraad sociaal domein. Het college neemt hierover voor de zomervakantie een besluit. 
Ook andere ontwikkelingen t.a.v. schuldhulpverlening krijgen blijvende aandacht. 

WD 

WD vraag 30 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
1. Wat is het beleid van de gemeente m.b.t. de huisvesting van statushouders? 
2. Heeft deze groep voorrang bij de toewijzing van woningen? 

ANTWOORD 
1. De gemeente ontvangt per halfjaar een taakstelling van het ministerie van Binnenlandse 

Zaken en Koninkrijksrelaties. In artikel 2.1, lid c van de Huisvestingsverordening Gooi en 
Vechtstreek is bepaald dat statushouders voorrang krijgen voor andere huisvesting. In de 
nieuwe Huisvestingsverordening, die per 1 juli 2019 in gaat, wordt de raad voorgesteld 
om deze praktijk voort te zetten. 

2. Ja, deze groep heeft voorrang bij huisvesting. Bestuurlijk kan er voor worden gekozen 
om de voorrangregeling af te schaffen. Niettemin is de gemeente gehouden om aan de 
halfjaarlijkse taakstelling te voldoen. Dat is hoofdzakelijk via urgentie te realiseren. 

In de door de raad unaniem vastgestelde Nota Bouwstenen voor de nieuwe 
Huisvestingsverordening is niet voorgesteld de voorrangsregeling af te schaffen. In de 
per 1 juli 2019 vast te stellen nieuwe Huisvestingsverordening wordt dan ook geen 
wijziging op dat punt aangebracht. 
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WD vraag 31 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten 
In het algemeen staat er onder prestaties wel heel veel 'afspraken maken' en 'plannen 
maken'. 
1. Welke mogelijkheden zijn er om hier concretere prestaties te formuleren? 
2. Wat gaat de Huizer inwoner ervan merken als alle prestaties gehaald worden? 

ANTWOORD 
1. De afspraken en plannen waaraan u in uw vraag refereert, bieden de mogelijkheid om 

concrete prestaties te formuleren. 
2. Uit de geleverde concrete prestaties zal blijken wat de Huizer inwoner concreet merkt. 

Het doel is dat met deze prestaties de beoogde maatschappelijke effecten en/of 
bestuurlijke prestaties gerealiseerd worden. 
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Programma: Ruimtelijke en Economische Ontwikkeling 

Christenunie 

CU vraag 16 Algemeen Beleidsnota 
Kadernota Economie 2008 en Detailhandel 2010 lijken gedateerd: 
1. Zijn deze nog relevant? 
2. Zo ja, In welk opzicht zijn ze nog relevant? 

ANTWOORD 
1. Bij de beantwoording van de vragen van de fractie Leefbaar Hulzen over de actualiteit 

van nota's en visies (6 november 2018) Is aangegeven dat de stukken op onderdelen zijn 
verouderd. 

2. De algemene meer beschrijvende delen In de stukken zijn nog actueel. De beleidsmatige 
kant Is achterhaald en moet opnieuw worden bezien. Bij de beantwoording van de vragen 
van 6 november 2018 Is aangegeven dat het onderdeel economie momenteel geborgd Is 
In de Regionale Samenwerkings Agenda. Daarbij krijgt het onderdeel economie ook een 
plek In de lokale nog te vormen Omgevingsvisie In het kader van de Omgevingswet. Voor 
het detallhandelbeleld Is een regionale retallvisie In ontwikkeling. Dit Is naar verwachting 
eind 2019 gereed. 

CU vraag 17 Algemeen Beleidsnota 
Ten aanzien van de nota Detailhandel 2010: 
Er zijn In de afgelopen jaren veel veranderingen opgetreden (verschuiving naar online, 
faillissementen winkels, leegstand winkelpanden). 
Kan het college aangeven waarom deze nota nog wel relevant Is? 

ANTWOORD 
Zie beantwoording vraag 16. 

CU vraag 18 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
In de opsomming van aantrekkelijke verblijfsgebleden ontbreekt naar onze mening de Huizer 
natuur. 
1. Is dat een bewuste keuze? 
2. Zo ja, waarom? 

ANTWOORD 
1. Nee, Huizer natuur zal worden toegevoegd bij de aanlevering van de begroting voor de 

Begrotingsraad In november. 
2. N.v.t 
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CU vraag 19 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 1. 
Faciliteren van een herontwikkeling van het pand Silverdome (actiepunt 3.7 coalitieakkoord): 
1. Is het daadwerkelijk de bedoeling van het college in 2020 daadwerkelijk met de 

herontwikkeling van de Silverdome van start te gaan? 
2. Tot nog toe heeft het college geen voornemens, schetsen of initiatieven met de raad 

gedeeld. Hoe staat dit er voor? 
3. Wanneer kunnen we de plannen verwachten? 

ANTWOORD 
1. Het streven is er op gericht om de herontwikkeling in 2020 te starten. 
2. De afgelopen periode is veelvuldig met de erfpachter van de locatie overleg geweest en 

is onderhandeld over de condities waaronder tot ontwikkeling kan worden overgegaan. 
Besluitvorming daarover moet evenwel nog plaatsvinden. 

3. Gestreefd wordt naar besluitvorming voor de zomervakantie, daarbij wordt u 
geconsulteerd voor het vervolg. 

CU vraag 20 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 4. 
Schaarste aan woningen: 
1. Verwacht het college met de uitwerking van deze plannen te voldoen aan de opgave voor 

Huizen? 
2. Zo nee, welke alternatieven ziet u? 

ANTWOORD 
1. Op dit moment is nog niet aan te geven of de te bouwen woningen op de mogelijke 

bouwlocaties binnen de kaders vallen van de lokale en regionale woonvisie. De reden is 
dat nog niet valt aan te geven welke locaties in aanmerking komen voor woningbouw. 

2. Het uitwerken van alternatieven is niet aan de orde omdat eerst moet worden vastgesteld 
welke locaties voor woningbouw in aanmerking komen. 

WD 

WD vraag 32 Algemeen 
Waarom is er geen programma voor het toekomstbestendig maken van het streekarchief, 
o.a. verdergaande digitalisering en beter toegankelijk maken voor historisch onderzoek? 
(actiepunt 2.11.4 coalitieakkoord). 
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ANTWOORD 
We zijn in afwachting van een geactualiseerde businesscase met betrekking tot een fusie 
van de twee archiefdiensten in de regio. Zie ook beantwoording raadsvragen in de raad van 
6 juni 2019. 

WD vraag 33 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 5. 
Dit klinkt wat vaag. Is het mogelijk deze zin te vervangen door: "onderdeel van de 
planvorming zal zijn een participatieproces, met als doel het verkrijgen van draagvlak bij de 
inwoners van de wijk Kom-West"? 

ANTWOORD 
Met een passend participatieproces wordt bedoeld een proces dat past bij de ambitie van de 
raad, de ontwikkelingen die in het gebied voorzien zijn of worden en de ruimte die u hierbij 
voor participatie wil geven. Bij elke vorm van participatie is het verkrijgen van draagvlak één 
van de belangrijke doelstellingen, wat ons betreft overbodig om dit zo op te nemen. 

WD vraag 34 Prestaties reguliere taken - Acquisitieambtenaar 
Welke rol kan de nieuw te benoemen acquisitie ambtenaar hebben bij het vermarkten van 
Huizen als ligplaats en bestemming voor cruisevaart? 

ANTWOORD 
In de commissie Fysiek Domein van 17 april 2019 Is de mededeling van de wethouder 
behandeld over de functie van de stadsmanager (ook wel acquisitie ambtenaar). Daarbij is 
één van de benoemde kernactiviteiten "uitwerking geven aan arrangementen koppeling met 
de Oude Haven". Daarbij kan gedacht worden aan het vermarkten van het historische oude 
dorp en het winkelcentrum als aantrekkelijk te bezoeken toeristisch 'product'. Daarbij heeft 
de stadsmanager een rol te vervullen als aanjager. Het is immers aan de ondernemers om 
het toeristische product van Huizen verder te ontwikkelen en te komen met interessante 
arrangementen en aanbiedingen die de cruisevaart passagiers verleiden tot een bezoek, 
eventueel langer verblijf en het doen van bestedingen in centra. 

WD vraag 35 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1. 
Kan het winkelcentrum Oostermeent in het beleid meegenomen worden als aantrekkelijke 
recreatieve verblijfplaats? 
Het is nu beperkt tot Oude Dorp/Oude haven en Nautisch kwartier. Dit doet tekort aan het 
grote gebied dat ten oosten van het centrum van Huizen ligt. Hierdoor is teveel focus op het 
"Oude Dorp" en te weinig op de Oostermeent e.o. 
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ANTWOORD 
Dat is mogelijk, maar is niet in lijn met het huidige beleid. 
Het vastgestelde toeristisch beleid in de Nota Toerisme Huizen 2011 is in 2016 door het 
college verlengd naar 2019. In het beleid wordt vastgesteld dat Huizen veel heeft te bieden, 
maar het aanbod ligt verspreid over de gemeente en is slecht met elkaar verbonden. 
Daardoor is er onvoldoende aantrekkingskracht op bezoekers. Het beleid is er op gericht te 
focussen en in te zetten op de twee toeristische trekpleisters; het oude dorp en het 
havengebied/kustzone en deze elementen met elkaar te verbinden en te versterken als 
toeristisch product. 

Het winkelcentrum Oostermeent is een belangrijk winkelcentrum voor de inwoners aan de 
oostzijde van onze gemeente en voor de gemeente Blaricum, doch wordt niet gezien als een 
toeristisch trekpleister voor bijvoorbeeld cruisevaart passagiers en toeristen van elders. 

Vanuit de gemeentelijke verantwoordelijkheid en betrokkenheid bij het winkelcentrum wordt 
in een continue proces bezien op welke wijze de gemeente vanuit haar rol en 
verantwoordelijkheid een bijdrage kan leveren aan het optimaal sociaal-maatschappelijk en 
recreatief functioneren. 

WD vraag 36 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4. 
Bouwlocatie: 
Neemt het college bij het 'zoeken' naar bouwlocaties ook de mogelijkheid mee om op 
'kleinere' locaties naar de mogelijkheid voor z.g. Tiny Houses te kijken? 
Deze trend naar kleinere woningen kan zeer goed in Huizen passen. 

ANTWOORD 
Ja, voorstellen hierover aan de raad worden nog dit jaar verwacht. 
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